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§ 11 Information om klimatrådslaget 
 
Sammanfattning 
Elin Hasselberg, projektledare från miljöförvaltningen, informerar om klimatrådslaget den 
12-13 oktober 2024 där 40 Malmöbor deltog. Bland de Malmöbor som anmälde sitt 
intresse gjordes ett urval så att deltagargruppen så långt det är möjligt speglade stadens 
demografi. Klimatrådslagets uppgift var att ta fram lokalt anpassade förslag för att utveckla 
Malmös klimatarbete, som överlämnats till miljönämnden för politisk beredning. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 12 Information om minskad klimatpåverkan i nybyggnation 
 
Sammanfattning 
Sara Håkansson, hållbarhetsutvecklare, informerar om klimateffektivt och cirkulärt 
byggande. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 13 Information om färdtjänst 
 
Sammanfattning 
Lars Hellström, enhetschef för serviceresor, informerar om färdtjänsten under det fjärde 
kvartalet 2024. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 14 Information om medarbetarenkäten 
 
Sammanfattning 
Anna Elofsson, HR-chef, och Johan Månsson Rosén, arbetsmiljöspecialist, informerar om 
resultatet från 2024 års medarbetarenkät. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 15 Servicedirektörens information 
 
Sammanfattning 
Louise Strand, servicedirektör, informerar om: 

• Förvaltningen har fullt upp med ordinarie arbete, lönerevision och att skapa 
åtgärdsplaner utifrån resultatet från medarbetarenkäten. 

• Flera av förvaltningens chefer går ledarskapsutbildningen Utvecklande Ledarskap 
som är en stadsövergripande satsning. Serviceförvaltningen och fyra 
förvaltningar har valt att gå ihop för att öka takten till att samtliga chefer ska ha 
fått utbildningen. 

• Malmö stads omvärldsanalys, Utblick Malmö, genomgår ett 
utvecklingsarbete som alla förvaltningar kommer att medverka i. Nyckeltalen är 
redan uppdaterade och utvecklingsarbetet fortsätter under 2025. 

• Framtida chefer är ett utvecklingsprogram som vänder sig till de medarbetare 
som vill anta en chefsroll i framtiden. Det är ett delvis ändrat program som 
kommer att hållas årligen. Totalt finns 56 platser per år och serviceförvaltningen 
har två platser.  

• ITD har åter startat upp Malmö Civil Lab. Det är en liten funktion eller ett labb 
som kombinerar research, design och ny teknologi för att hitta och testa nya 
arbetssätt. Genom att samarbeta med förvaltningar, Malmöbor och externa 
aktörer utforskar de lösningar som kan bidra till att göra Malmö stad ännu mer 
hållbart, effektivt och inkluderande. Det handlar om att bygga en kultur där man 
vågar testa nya metoder och lösningar.  

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 16 Årsanalys 2024 servicenämnden 

SN-2024-2135 
 
Sammanfattning 
Serviceförvaltningen skriver en årsanalys som ska svara på hur förvaltningen arbetat för att 
uppnå de mål och den budget som lagts fram för året. Årsanalysen används som underlag i 
kommunens årsredovisning. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner Årsanalys 2024. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 
 
Staffan Appelros (SD) anmäler att Sverigedemokraterna avser att inkomma med ett särskilt 
yttrande. 
 
Anders Andersson (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med ett särskilt 
yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S), Haqvin Svensson (M) och Staffan Appelros (SD) yrkar 
bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Protokollsanteckning 
Louise Strand, servicedirektör, och Cecilia Antonsson, ekonomichef, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
Serviceförvaltningens chefer 

Beslutsunderlag 
• §14 SEN AU Årsanalys 2024 servicenämnden 
• Tjänsteskrivelse årsanalys 2024 
• Årsanalys 2024 Servicenämnden 
• Bilaga 1: Resultaträkning 2024 totalt och per avdelning 
• Bilaga 2: Objektsgodkännande servicenämnden 
• Bilaga 3: Särskild fråga från kommunstyrelsen - Uppföljning av internhyresmodellen 

2024 
• Bilaga 4: Uppföljning av samverkan 2024 
• Bilaga 5: Uppföljning av det systematiska arbetsmiljöarbetet 2024 
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• Bilaga 6: Statistik olyckor tillbud och sjukfrånvaro 2024 
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Särskilt yttrande 
 

SN-2024-2135 Årsanalys 2024 servicenämnden 
 

Föreliggande årsanalys har ett huvudsakligen kameralt fokus i form av budgetavvikelser, KF-mål, 
hygienfaktorer, exempel på pågående effektiviseringar mm. Strukturen har varit ungefär 
densamma i flera år och följer stadskontorets mall. Vi har i sak inget att invända mot uppgifterna 
i framställingen men anser att nämndens huvuduppgift, att tillhandahålla kostnadseffektiv service, 
hamnar i bakgrunden. Både vi och revisorerna har sedan länge uppmärksammat denna risk för 
fragmentisering. 
 
Vi förordar ett underlag med ett strategiskt angreppssätt där erfarenheterna från det gångna året 
används för diskussion om prioriteringar och justeringar framåt.  
 

• Hur vet vi om servicenämndens verksamhet blivit effektivare: i jämförelse med tidigare 
år, benchmark och effektiviseringspotentialen? Det sistnämnda har vi har, liksom 
revisorerna, efterlyst i flera år. Rapsodiska exempel svarar inte på denna viktiga fråga. 

• Målen för energieffektivisering riskerar att inte nås. Med en övergripande diskussion i ett 
tidigare skede avseende prioriteringar hade denna situation kunnat undvikas. Vi har vid 
upprepade tillfällen efterlyst en uppväxling av åtgärderna. Är förvaltningens 
planeringskapacitet inom området tillräcklig? 

• Beskrivningen av fastigheternas underhåll och egeninvesteringar är bristfällig avseende 
såväl status som orsaker till förseningar. Är förvaltningens planeringskapacitet tillräcklig? 

• Internhyresmodellen ägnas stor uppmärksamhet i årsanalysen. Levererar modellen de 
förmågor som är tänkta: jämförelser med andra och över tid och ger goda incitament för 
beslut om egeninvesteringar? Är modellen ett hinder för investeringar i exempelvis 
skyfallsåtgärder och energieffektiviseringar? 

• Vi saknar tabellverk över viktiga nyckeltal, flerårsöversikt räkenskaper och balansräkning. 
 
Sammanfattningsvis: vi efterlyser ånyo en sammanfattande analys med konsekvens för framtiden. 

Vi tror att sådana analyser kan höja modet och självförtroendet och rikta nämndens diskussion 

mot goda strategival och att ta bort hinder för fortsatt utveckling.  

 

Servicenämnden 2025-02-26 

 

 

Haqvin Svensson (M) Marianne Norman (M)  Katarina Kasmarvik (M) 
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Med instämmande av 

 

Peter Arvebro-Sjöö (M) Hans Banke (M)  Armina Gunic (M) 
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Särskilt yttrande 
 

 

Årsanalys 2024 Servicenämnden.  

SN-2024-2135 

 

Vi Sverigedemokrater har inget i sig att invända mot att det yttrande som föreslagits av AU. 

Däremot anser vi att man missat att lyfta en del tveksamheter kring mål och måluppfyllelse. 

1. Sid 7. Värmerelaterad Klimatanpassning. Det är inte redogjort hur målet Träd och 

svalkande grönytor står sig mot de förtätningsplaner Malmö Stad har kungjort. 

 

2. Sid 21. Trädens krontäckningsgrad behöver ökas för att nå riktvärdet 30% sett över en 

”längre” tid. Vad avses? Kan detta innebära att riktvärdet riskerar minska på kortare sikt, 

1-30 år, pga planerade förtätningar? Detta vore ett steg i helt fel riktning. Särskilt som 

man visat att beräknad krontäckning redan nu visar en sjunkande trend. 

 

 

3. Sid 22. Efterfrågan på svensk- och lokalproducerade livsmedel ökar. Trots att man 

planerat fler inköp från lokala producenter genom stadens inköpssystem har detta ”satts 

på paus av Malmö Stad” varför man inte når målen för 2024. Varför är det så? 

 

4. Sid 24. Köp av förnybar energi. Förhandlingar gällande stadens fjärrvärmeavtal borde 

även omfatta E.ons avsevärda och anmärkningsvärda påslag på priset från producerad 

energi gentemot konsument. Särskilt då huvudsaklig leverantör till Monopolföretaget 

E.on är ett interkommunalt bolag (SYSAV) och endast kan leverera producerad 

fjärrvärme till just E.on. Idag ger en höjning från E.on gentemot konsument endast en 

bråkdel av höjningen till producenten. Detta avtal måste omgående ses över. 

 

Servicenämnden 2025-02-26 , ärende 7 

 

Staffan Appelros (SD)    Rolf Hansson (SD)  

 

Med instämmande av 

Nichodemus Nilsson (SD)   Edin Selimovic (SD) 
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Särskilt yttrande 
 

7. Årsanalys 2024 servicenämnden 
 

Servicenämndens uppdrag är att på andra nämnders uppdrag samordna och effektivisera service. 
Vänsterpartiet ser stora risker med det effektiviseringstryck som nämnden har. Vi skulle gärna se 
att effektivisering leder till minskad byråkrati och förkortad arbetstid, men vill inte se besparingar 
förklädda till effektiviseringar. Det leder till sämre kvalitet i verksamheten och försämrad 
arbetsmiljö, samt att negativa konsekvenser negligeras och förtigs. De mål som nämnden satt upp 
för effektiviseringar och de projekt som under året genomförts finner vi dock inget att anmärka 
på. 

När det gäller målen lyckades skolrestauranger inte uppfylla andelen ekologiska livsmedel och inte 
heller att minska klimatpåverkan för livsmedel. Åtgärder behöver vidtas för att vända 
utvecklingen. Stadsfastigheter lyckades inte minska energianvändningen eller förbrukningen av 
köpt energi per kvadratmeter enligt plan. Kraftfulla åtgärder behövs för att målen ska kunna nås. 

Kommunteknik, kommuntjänster och skolrestauranger är de avdelningar som haft flest tillbud 
och arbetsplatsolyckor, samt högst sjukfrånvaro. Arbetet för en bra arbetsmiljö behöver här 
särskilt stärkas. 

 

Servicenämnden 26 februari, 2025 
 

Anders Andersson (V) 

Johan Strandell (V) 

 

Med instämmande av 

Kamal Haj-Khalil (V) 
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§ 17 Revisionens granskningsrapport Förebyggande arbete mot 
korruption 

SN-2024-2124 
 
Sammanfattning 
Malmö stadsrevision har genom konsulten KPMG granskat det förebyggande arbetet mot 
korruption vid servicenämnden och tekniska nämnden. Kommunstyrelsen har granskats 
utifrån dess uppsiktsplikt. Granskningen har avsett såväl nämndernas övergripande arbete 
som arbetet på enhetsnivå. På enhetsnivå inom serviceförvaltningen har granskningen 
avgränsats till byggprojektenheten inom avdelningen stadsfastigheter. 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande till stadsrevisionen. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadsrevisionen 

Beslutsunderlag 
• §15 SEN AU Revisionens granskningsrapport Förebyggande arbete mot korruption 
• Tjänsteskrivelse Granskningsrapport Revisionens granskning Förebyggande arbete 

mot korruption 
• Förslag till yttrande Granskningsrapport Revisionens granskning Förebyggande 

arbete mot korruption 
• Granskningsrapport Revisionens granskning Förebyggande arbete mot korruption 
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§ 18 Revisionens granskningsrapport Hållbarhetskrav vid inköp 

SN-2024-2302 
 
Sammanfattning 
Malmö stadsrevision har granskat servicenämndens uppföljning och rapportering av ställda 
hållbarhetskrav vid inköp från avtal. 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande till stadsrevisionen. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadsrevisionen 

Beslutsunderlag 
• §16 SEN AU Revisionens granskningsrapport Hållbarhetskrav vid inköp 
• Tjänsteskrivelse Revisionens granskningsrapport Hållbarhetskrav vid inköp 
• Förslag till yttrande Revisionens granskningsrapport Hållbarhetskrav vid inköp 
• Fördjupad granskning Revisionens granskning Hållbarhetskrav vid inköp 
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§ 19 Remiss Chefers förutsättningar när det gäller antal medarbetare per 
chef 

SN-2024-1684 
 
Sammanfattning 
Stadskontoret har genomfört en utredning angående chefers förutsättningar när det gäller 
antal medarbetare per chef. Arbetet har skett i samarbete med företrädare för hälsa-, vård- 
och omsorgsförvaltningen och förskoleförvaltningen Mot bakgrund av utredningen 
föreslår stadskontoret att det ska införas ett riktvärde på högst 30 antal medarbetare per 
chef i Malmö stad. Det föreslås även tidplan och genomförande för att uppnå 
målsättningen.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har remitterat ärendet till samtliga berörda nämnder med 
en önskan om att de inkommer med synpunkter i ärendet. 
 
Serviceförvaltningen har i dagslägen 170 chefer och åtta av dessa chefer har mer än 30 
medarbetare. Samtliga åtta av dessa chefer arbetar på städservice. Serviceförvaltningen ser 
att en verksamhetsanalys med verksamhets- och ekonomiska konsekvenser tas fram, samt 
att ett strukturerat arbete görs för att säkerställa att ingen chef har fler än 30 medarbetare 
till 2031. I ärendet föreslår serviceförvaltningen ett förslag till yttrande till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §17 SEN AU Remiss Chefers förutsättningar när det gäller antal medarbetare per 

chef 
• Tjänsteskrivelse Remiss Chefers förutsättningar när det gäller antal medarbetare per 

chef 
• Förslag till yttrande Remiss Chefers förutsättningar när det gäller antal medarbetare 

per chef 
• Rapport Chefers förutsättningar när det gäller antal medarbetare per chef 
• Beslut från kommunstyrelsens arbetsutskott 240902 § 407 Chefers förutsättningar 

när det gäller antal medarbetare per chef 
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• Tjänsteskrivelse KSAU Chefers förutsättningar när det gäller antal medarbetare per 
chef 
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§ 20 Remiss Malmö stads beredskapspolicy för ett resilient Malmö 

SN-2024-2193 
 
Sammanfattning 
Stadskontoret ser ett behov av att främja ett sammanhållet, systematiskt och långsiktigt 
beredskapsarbete i Malmö stad och har tagit fram ett förslag på Malmö stads beredskapspolicy 
för ett resilient Malmö. Syftet med beredskapsarbetet är enligt förslaget till policy att Malmö 
stad och Malmö ska ha motståndskraft och anpassningsförmåga för att hindra eller minska 
konsekvenser för samhällets grundläggande skyddsvärden vid en oönskad händelse. 
Förslaget till policy består av sex förhållningssätt till hur Malmö stad ska bedriva 
beredskapsarbetet. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har beslutar att skicka Malmö stads beredskapspolicy för 
ett resilient Malmö på remiss till bland annat servicenämnden. I remissen ställs tre frågor: 
- Fångar de sex förhållningssätten i policyn den helhetsbild och inriktning som är 
avgörande för Malmö stads beredskapsarbete?  
- I policyn föreslås att beredskap ska ses som ett perspektiv som integreras i ordinarie 
grundverksamheter samt lednings- och styrsystem. Vilka möjligheter och utmaningar 
innebär denna inriktning för er verksamhet?  
- Hur kan er verksamhet bidra för att främja en tvärsektoriell samordning av 
beredskapsfrågor i Malmö stads organisation? 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §18 SEN AU Remiss Malmö stads beredskapspolicy för ett resilient Malmö 
• Tjänsteskrivelse Remiss Malmö stads beredskapspolicy för ett resilient Malmö 
• Förslag till yttrande Beredskapspolicy – för ett resilient Malmö 
• Remissversion Malmö stads beredskapspolicy för ett resilient Malmö 
• Beslut från kommunstyrelsens arbetsutskott 241202 §603 Malmö stads 

beredskapspolicy för ett resilient Malmö 
• Tjänsteskrivelse KSAU Beredskapspolicy - för ett resilient Malmö 
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§ 21 Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Innerstaden 
9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 

SN-2025-120 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden har skickat Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten 
Innerstaden 9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) till servicenämnden för 
yttrande. 
 
Syftet med detaljplanen är att göra det möjligt att uppföra en ny friidrotts- och 
fotbollsanläggning i en samlad byggnadskropp med läktare under tak på Malmö Stadions 
plats. Planförslaget ska även säkra fria ytor kring anläggningen, inklusive en aktivitetsplats. 
 
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. Servicenämnden ställer sig positiv till 
detaljplanens syfte och har inga invändningar mot förslaget. 
 
Beslut 
Servicenämnden ställer sig positiv till detaljplanens syfte och godkänner förvaltningens 
förslag på yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadsbyggnadsnämnden 

Beslutsunderlag 
• §19 SEN AU Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Innerstaden 

9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 
• Tjänsteskrivelse Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Innerstaden 

9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 
• Förslag på Yttrande Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten 

Innerstaden 9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 
• Översiktsbild Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Innerstaden 

9_173 m.fl. 
• Plankarta Samråd Detaljplan för del av fastigheten Innerstaden 9:173 m.fl. (Nya 

stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 
• Planbeskrivning Samråd Detaljplan för del av fastigheten Innerstaden 9:173 m.fl. 

(Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 
• SBN 241212 § 371 särskilt yttrande M, C Samråd Detaljplan för del av fastigheten 

Innerstaden 9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 
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• SBN 241212 §371 reservation V Samråd Detaljplan för del av fastigheten 
Innerstaden 9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 

• SBN 240321 § 78 reservation M, C Samråd Detaljplan för del av fastigheten 
Innerstaden 9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 

• SBN 240321 § 78 särskilt yttrande V Samråd Detaljplan för del av fastigheten 
Innerstaden 9:173 m.fl. (Nya stadion) i Stadion i Malmö (Dp 5892) 
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§ 22 Anmälningsärenden till servicenämnden - 26 februari 2025 

SN-2024-2166 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden tar vid varje sammanträde del av dokument som anmäls till nämnden: 
• Månadsrapport av pågående investeringsärenden som beslutas av kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige 
• Sammanställningar av delegationsbeslut som anmäls till nämnden i enlighet med 6 kap 
37–40 §§ i kommunallagen (2017:725) och nämndens delegationsordning 
• Inkomna eller upprättade handlingar såsom protokoll från kommunfullmäktige, 
kommunstyrelsen, andra nämnder, arbetsutskottet och förvaltningsrådet. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner redovisningen av anmälningsärendena. 
   

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse Anmälningsärenden till servicenämnden - 26 februari 2025 
• Sammanställning av pågående investeringsärenden per februari 2025 
• Redovisning av delegationsbeslut, februari 2025 - HR 
• Redovisning av delegationsbeslut, januari 2025 - stadsfastigheter 
• Redovisning av delegationsbeslut, januari 2025 - färdtjänst 
• Beslut från kommunfullmäktige 250130 § 12 Uppdrag budget 2023 - Genomföra en 

översyn av färdtjänstregelverket samt utreda förutsättningarna för en 
beställningscentral i egen eller regional regi 

• Beslut från kommunfullmäktige 250130 § 17 Motion Anton Sauer (C) och Kay 
Wictorin (C) om att utreda möjligheten för ett nytt Malmö konstmuseum i 
Kungsparken 

• Protokoll för servicenämndens arbetsutskott 250218 
• Protokoll Förvaltningsråd 2025-02-19 
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§ 23 Remiss Nya föreskrifter om skolprogrammet 

SN-2025-394 
 
Sammanfattning 
Jordbruksverket har erbjudit Malmö stad att lämna ett yttrande med synpunkter på 
remissen Nya föreskrifter om skolprogrammet. 
 
EU erbjuder sina medlemsstater stöd till utdelning av frukt, grönsaker och mjölk till 
skolelever. Stödet kan även omfatta kompletterande utbildningsåtgärder och därmed 
sammanhängande kostnader. Syftet med skolprogrammet är att öka barns konsumtion av 
frukt och mjölk och att förbättra barns matvanor. I EU:s förordningar kallas stödet för 
”skolprogrammet”. EU:s skolmjölksprogram beslutades år 1968 och i Sverige infördes 
skolprogrammet med stöd till utdelning av mjölk i samband med Sveriges inträde i EU år 
1995. Sedan år 2009 erbjuder EU sina medlemsstater även stöd till utdelning av frukt och 
grönsaker inom skolprogrammet. Sverige har tidigare valt att inte delta i den delen av 
skolprogrammet. I Jordbruksverkets regleringsbrev för år 2023 gav regeringen dock 
Jordbruksverket i uppdrag att ta fram ett förslag till utformning av stöd till utdelning av 
frukt, bananer och grönsaker i skolan. Jordbruksverket fick sedan den 15 februari 2024 i 
uppdrag att vidta förberedande åtgärder för att möjliggöra stöd till utdelning av frukt. 
Enligt uppdraget ska stödet införas läsåret 2025/26. 
 
Malmö stad har tidigare överlämnat synpunkter till Jordbruksverket i ett samråd. Den 
version av förslaget till nya föreskrifter som nu har skickats på remiss har delvis reviderats 
utifrån de synpunkter som Jordbruksverket har fått under samrådet. 
 
Servicenämnden har fått i uppdrag av stadskontoret att samordna Malmö stads svar på 
remissen och svara direkt till Jordbruksverket. Serviceförvaltningen har tagit fram ett 
förslag till yttrande som den bedömer att servicenämnden bör ta ställning till. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Jordbruksverket 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse Remiss Nya föreskrifter om skolprogrammet 
• Förslag till yttrande Remiss Nya föreskrifter om skolprogrammet 
• Jordbruksverkets förslag till föreskrifter om skolprogrammet 
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• Konsekvensutredning Nya föreskrifter om skolprogrammet 
• Särskild konsekvensanalys läsår 2025/26 Nya föreskrifter om skolprogrammet 
• Särskild konsekvensanalys läsår 2026/27 och framåt Nya föreskrifter om 

skolprogrammet 
• Samrådssammanställning Nya föreskrifter om skolprogrammet 
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